

To: [redacted] [redacted] [redacted] [redacted] [redacted] [redacted] @minvws.nl]
From: 5.1.2e [redacted] (5.1.2e)
Sent: Thur 12/10/2020 12:11:55 PM
Subject: FW: 20201208 Projectvoorstel uitvoering veiligheidsbewaking COVID_def.docx
Received: Thur 12/10/2020 12:12:11 PM
[20201208 Projectvoorstel uitvoering veiligheidsbewaking COVID_def.docx](#)

Dit is de laatste versie van het voorstel. Vraag staat nog bij [redacted] 5.1.2e uit, maar zal inhoudelijk niet zo veel veranderen. Lukt het om vandaag te kijken? [redacted] 5.1.2e u graag vandaag akkoord hebben, dan kunnen ze het deze week nog in gang zetten (collega die er over gaat [redacted] 5.1.2e)

Groet!

[redacted] 5.1.2e

Van: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e)
Verzonden: woensdag 9 december 2020 09:29
Aan: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>
Onderwerp: FW: 20201130 Projectvoorstel uitvoering veiligheidsbewaking COVID_def.docx

Hi [redacted] 5.1.2e

Klopt onderstaande zoals besproken met het Lareb? Zie de bijlage voor het projectvoorstel.

Groet!

[redacted] 5.1.2e

Van: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>
Verzonden: dinsdag 8 december 2020 21:18
Aan: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>; [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>
Onderwerp: RE: 20201130 Projectvoorstel uitvoering veiligheidsbewaking COVID_def.docx

Check bij jou: klopt het dat conclusie tussen [redacted] 5.1.2e is dat Lareb inderdaad verantwoordelijk is voor campagne voor inclusies in LIM? [redacted] 5.1.2e zou daar nog naar kijken in overleg met Dco. Als antwoord is ja, dan is het zo volgens mij prima

Verzonden met BlackBerry Work
(www.blackberry.com)

Van: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>
Datum: dinsdag 08 dec. 2020 3:02 PM
Aan: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>; [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>
Onderwerp: FW: 20201130 Projectvoorstel uitvoering veiligheidsbewaking COVID_def.docx

Hi [redacted] 5.1.2e

Is dit voor jullie voldoende?

Groet!

[redacted] 5.1.2e

Van: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @lareb.nl>
Verzonden: dinsdag 8 december 2020 14:44
Aan: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>
CC: [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e <[redacted] 5.1.2e @lareb.nl>; [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>; [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>; [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>; [redacted] 5.1.2e [redacted] 5.1.2e (5.1.2e) <[redacted] 5.1.2e @minvws.nl>
Onderwerp: RE: 20201130 Projectvoorstel uitvoering veiligheidsbewaking COVID_def.docx

[redacted] 5.1.2e

Afhandeling over de mail kan wat mij betreft. Tenzij jullie uiteraard nog vragen hebben over mijn reactie op jullie opmerkingen in de mail.

De actieve monitoring van bijwerkingen (LIM) zal uiterlijk in februari van 2021 operationeel zijn. Omdat er nog een paar onzekerheden zijn bv mbt de bijwerkingen die we gaan uitvragen. Dat weten we natuurlijk voor 99% wel, maar het kan op het laatste moment nog gewijzigd moeten worden nav de registratieonderzoeken. Ook is pas later in het voorbereidingstraject duidelijk geworden dat we moeten doormelden naar EMA, en dat vergt ook nog IT bouw dat goed getest moet worden.

De zin over het koppelen van zorgdata aan CIMS heb ik geschrapt. Dat wil uiteraard niet zeggen dat het niet belangrijk is. De mail komt zsm julie kant op.

Het klopt dat er 0,5 fte is toegevoegd tov de vorige versie, dat is niet voor de uitvoering van LIM maar voor de campagne. Dat heb ik nu aangepast in de tekst: coördinator campagne LIM 0,5 fte 5.1.2b Het bedrag iets lager ingeschat door onze controller (bleek een rekenfoutje van mij). Der reden dat het toegevoegd was, was omdat in de vorige versie nog niet bekend was of we de campagne voor de inclusies voor LIM in dit project meegenomen moet worden. Omdat afgesproken is dat dit wel moet is dit toegevoegd onder *personeelskosten*. Om dezelfde reden was toegevoegd: *Campagne en werving LIM*.

Het totaal bedrag is nu : 5.1.2b

De bedragen uit de bijdrage tellen niet mee, dat is alleen een toelichting van de afspraken die gemaakt over hoe wij de personeelskosten bepalen.

De laatste versie heb ik nog een keer toegevoegd.

Bij een akkoord per mail gaan wij het zo dan zsm indienen in het subsidieportaal PG

Groet,

5.1.2e

Van: 5.1.2e, 5.1.2e, (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>
Verzonden: maandag 7 december 2020 15:57
Aan: 5.1.2e, 5.1.2e <5.1.2e@lareb.nl>
CC: 5.1.2e, 5.1.2e <5.1.2e@lareb.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e, 5.1.2e (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>
Onderwerp: RE: 20201130 Projectvoorstel uitvoering veiligheidsbewaking COVID_def.docx

Hi 5.1.2e

Bijgaand onze opmerkingen bij het projectplan. Geef maar aan als je hier nog over wilt bellen of dat afhandeling via de mail voldoende is. Ik hoor het!

Groet,

5.1.2e

Van: 5.1.2e, 5.1.2e <5.1.2e@lareb.nl>
Verzonden: donderdag 3 december 2020 14:02
Aan: 5.1.2e, 5.1.2e (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>; 5.1.2e, 5.1.2e (5.1.2e) <5.1.2e@minvws.nl>
CC: 5.1.2e, 5.1.2e <5.1.2e@lareb.nl>
Onderwerp: 20201130 Projectvoorstel uitvoering veiligheidsbewaking COVID_def.docx

5.1.2e

Hierbij het aangepaste voorstel.

Ik laat het nog wel één keer ook door onze controller dubbelchecken voor het in subsidieportaal gaat. Maar daarbij verwacht geen – en zeker geen grote aanpassingen

Ons plan is om het dan maandag in te dienen in het portaal. Ik neem aan onder PG?

